

您现在的位置: [首页](#)>[研究生教育](#)>[研究生部](#)>[专业和导师](#)>[光学](#)

邓国庆

发表日期: 2011-07-08

作者:

点击率:



【打印】



【小

中

大】

【关闭】

邓国庆, 男、1976年生, 博士, 副研究员, 硕士生导师, 就职于中科院安徽光机所激光技术中心。主要研究领域为准分子激光技术和激光光谱技术, 目前主要从事准分子激光器及其关键技术的研究、以及激光击穿光谱技术(LIBS)领域中的研究与开发工作。



1998年获应用物理学学士学位, 2000年中科院安徽光机所获光学专业理学硕士学位, 2006年中科院安徽光机所获光学专业理学博士学位。已发表文章10余篇, 获专利2项、软件著作权登记1项。拟招收物理、电子、计算机专业的学生。

地址: 合肥市1125信箱, 邮编:230031

E-mail: dgq@aiofm.ac.cn

Deng Guoqing, Male, born in 1976, Ph.D., Associate Professor. Work in the center for applied laser technology, Anhui institute of optics and fine mechanics, Chinese Academy of Sciences. Main interests are the research of Excimer laser and spectroscopy technology. The research currently emphasis focus on excimer laser key technology and Laser Induced Breakdown Spectroscopy(LIBS) technology.

Dr. Deng graduated from Department of Physics, Xinjiang University in 1998. He received his B.S. and Ph.D. from AIOFM in 2000 and 2006 respectively. Up to now, Dr.Deng have published about 10 academic papers, obtained 2 patents, and registered 1 copyrights of software. Students who major in physics, electronics, and computer science are welcomed.

Dr. Deng Guoqing, P. O. Box 1125, Anhui, Hefei 230031, P. R. China

Phone: +86-551-5591539, Fax: +86-551-5591077

Email: dgq@aiofm.ac.cn

- ☐ 理论物理
- ☐ 等离子体物理
- ☐ 凝聚态物理
- ☐ 光学
- ☐ 生物物理学
- ☐ 材料物理与化学
- ☐ 大气物理学与大气环境
- ☐ 核能科学与工程
- ☐ 核技术及应用
- ☐ 制冷及低温工程
- ☐ 电工理论与新技术
- ☐ 精密仪器及机械
- ☐ 检测技术与自动化装置
- ☐ 计算机应用技术
- ☐ 环境科学



皖ICP备 05001008 中国科学院合肥物质科学研究院 版权所有

地址:安徽省合肥市蜀山湖路350号

邮编:230031 电话:0551-65591295 电子邮件:office@hfcas.ac.cn